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مدیر جهاد کشاورزی 
شهرستان ارسنجان خبر داد؛

پایان توزیع کود ازته در ارسنجان

 

توزیع  با  گفت:  ارسنجان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
مزرعه  سامانه  در  شتوی  محصولات  ازته  کود  تن   ۱۷۴۰
به  شهرستان  این  شتوی  سهمیه  کود  توزیع  فرایند  برکت، 

پایان رسید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 
مزرعه  سامانه  در  کاران  شتوی  ثبت نام  اساس  بر  افزود: 
برای  دار  یارانه  ازته  برکت، 300 کیلوگرم در هکتار کود 
مزارع گندم آبی و 150 کیلوگرم در هکتار برای مزارع جو 
آبی،150 کیلوگرم گندم دیم 100 کیلوگرم و جو دیم 75 
کیلوگرم تخصیص داده شد. وی خاطرنشان کرد: توزیع کود 
اوایل خرداد آغاز می شود و مقتضی است  از  سهمیه صیفی 
صیفی کاران برای برخورداری از سهمیه این کود سطح زیر 
کشت محصولات صیفی خود را به مروجین پهنه اعلام نمایند 
پذیرد.  صورت  کود  تخصیص  مزارع،  از  بازدید  ضمن  تا 
گوجه فرنگی  هکتار  هر  برای  داشت:  اظهار  خرمی  حسینی 
۲۰۰ کیلوگرم و برای هر هکتار ذرت علوفه ای ۳۰۰ کیلوگرم 

کود ازته یارانه دار در نظر گرفته شده است.

استان بوشهراستان بوشهر

دیلم

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( 
استان بوشهر:

۲۰۰ میلیارد ریال به زیان دیدگان 
آتش سوزی بازارچه دیلم

اختصاص یافت

  
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان بوشهر گفت: با  
پیگیری های انجام شده استانی و شهرستانی و موافقت معاونت 
اشتغال مرکز و رئیس کمیته امداد کشور، ۲۰۰ میلیارد ریال 
برای پرداخت به زیان دیدگان آتش سوزی بازارچه ساحلی 

بندر دیلم این استان، اختصاص یافت.
به گزارش ایرنا، روابط کمیته امداد امام خمینی )ره( دیلم به 
امداد استان  از احمد لطفی در نشست کارگروه اشتغال  نقل 
دیلم  ساحلی  بازارچه  وضعیت  بررسی  کار  دستور  با  بوشهر 
اظهار داشت: این تسهیلات در قالب قرض الحسنه با کارمزد 
۴ درصد به ۱۰۰ درصد از مستأجران و مالکان فروشگاه های 

در این بازارچه پرداخت می شود.
در  که  آتش سوزی  حادثه  اول  روز  از  داشت:  اظهار  وی 
مهرماه سال گذشته اتفاق افتاد، با رایزنی های فراوان ابتدا به 
۳۱ نفر از  آسیب دیدگان  که از کمیته امداد تسهیلات اشتغال 
دریافت کرده بودند، ۲۰۰ میلیون ریال وام  بلاعوض و ۳۱ 
میلیارد ریال تسهیلات اشتغال مجدد از محل تبصره ۱۶ و به 
۱۵ نفر  که بیمه محصولات داشتند به عنوان جبران خسارت 

از طرف صندوق بیمه پرداخت شد.
وی از  نقش برجسته و همراهی و همکاری خوب امام جمعه 
و  رئیس  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  نماینده  دیلم، 
معاونت اشتغال کمیته امداد مرکز در تحقق  تخصیص اعتبار 

تقدیر کرد.
مهرماه   ۱۰ دیلم  شهرستان  ساحلی  بازارچه  آتش سوزی 
پارسال به وقوع پیوست و پس از پنج ساعت تلاش نیروهای 

آتش نشانی و امدادی ظهر همان روز مهار شد.
در این حادثه ۲۰۰ غرفه به طور کامل در آتش سوخت و 

از بین رفت.

گناوه

بازهم زلزله و دلهره در بندر گناوه
زلزله ای به بزرگی ۵.۲ ریشتر، مرز استان های بوشهر و فارس 
روزها  از  پس  که  زلزله ای  لرزاند.  را  گناوه  بندر  حوالی  و 
هنوز هم بندرنشینان را رها نکرده است و خواب آنان را به 

آشفتگی کشانده.
بار روز ۲۹ فروردین ماه بود که زلزله ۵.۹ ریشتری  اولین 
بوشهر  استان  واقع در  از ۲۳ روستای شهرستان گناوه  بیش 
و  »گُمارون«  تا  ملکی«  »تاج  از  داد،  قرار  تأثیر  تحت   را 
آخر  زلزله  شدت  »کُلر«؛  و  »شول«  و  »محمدصالحی« 
فروردین تا جایی بود که استان های همجوار خوزستان، فارس 

و کهگیلویه و بویراحمد را نیز لرزاند. 
زلزله دوم امّا در شهرستان های دیلم و گناوه و دشتستان نیز 
بوشهر  استانداری  بحران  مدیرکل  گفته  به  و  شده  احساس 
ترک های ریزی در تعدادی از ساختمان ها و همچنین مواردی 
جانی  خسارت  خوشبختانه  و  شده  گزارش  دیوار  ریزش  از 

نداشته است.
گروه های ارزیاب به محل وقوع زلزله رفتند

جهانگیر دهقانی همچنین از اعزام گروه های ارزیاب به محل 
وقوع زلزله در استان های بوشهر و فارس خبر داده و عنوان 
کرد: »فرمانداری و هلال احمر به سرعت برای بررسی میزان 

خسارت های احتمالی وارد عمل شده اند.
زلزله  این  فرماندار گناوه، مرکز  به گفته غلامرضا مهرجو، 
روستاهای شول و کلر بوده و گروه های ارزیابی برای بررسی 

آسیب ها به مناطق زلزله زده اعزام شده اند. 
آغاز دوباره روزهای پراضطراب گناوه 

در روزهای بعد از زلزله ۲۹ فروردین ۱۴۰۰ گناوه صدها بار 
لرزیده است گویی بر روی گسل قرار گرفته، پس لرزه هایی 
که  زمین  مختلف  اعماق  و  زیاد  و  کم  شدت  و  قدرت  با 
خواب مردم گناوه را آشفته کرده و آسایش آنان را گرفته 
این مردم آوار شد تا  که دوباره زلزله ۵.۲ ریشتری بر سر 

روزهای پردلهره دیگری را بگذرانند. 

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
 

استاندار هرمزگان: 

مرکز  درمان بیماران سرطانی
در هرمزگان ایجاد می شود

استاندار هرمزگان گفت: با توجه نیاز شدید در آینده نزدیک، 
عملیات اجرایی مرکز درمان بیماران سرطانی در این استان 

آغاز می شود.
استانداری  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
پروژه  چند  از  بازدید  از  پس  همتی  فریدون  هرمزگان، 
خلأهای  از  یکی  افزود:  بندرعباس  ساخت  حال  در  درمانی 
است  سرطانی  بیماران  درمان  مرکز  استان،  درمان  حوزه 
و  مدیریت  سازمان  پزشکی،  علوم  دانشگاه  حمایت  با  که 
مپنا  با شرکت  که  مذاکراتی  همچنین  و  استان  برنامه ریزی 
این  اجرایی  عملیات  نزدیک،  آینده  در  گرفته،  صورت 

بیمارستان نیز آغاز می شود.
خون  انتقال  جامع  مرکز  پروژه  از  بازدید  در  همچنین  وی 
اداری،  این مرکز شامل بخش های  اظهار داشت:  هرمزگان، 
فنی و مرکز جامع اهدای خون است که در زمینی به مساحت 
چهارهزار مترمربع و با زیربنای سه هزار و ۳۰۰ مترمربع در 
از   یکی  و  است  در حال ساخت  زیرزمین  و یک  طبقه  سه 
مراکز استاندارد انتقال خون در ایران خواهد بود که با اصول 

GMP ساخته شده است.
وی، میزان پیشرفت فیزیکی این پروژه را ۹۵ درصد اعلام 
به  لازم  دستورهای  پروژه  این  از  بازدید  در  افزود:  و  کرد 
 ۳۲۰ مجموع  در  که  مرکز  این  اجرایی  موانع  رفع  منظور 
برای ساخت آن هزینه  ملی  اعتبارات  محل  از  ریال  میلیارد 
از  بهره برداری  آینده،  ماه  دو  ظرف  و  شد  صادر  می شود، 
زیرساخت های خوبی که در این مرکز پیش بینی شده آغاز 

می شود.
بیمارستان  از  بازدید  استاندار هرمزگان همچنین درخصوص 
محوریت  با  که  پاتریس  جنرال  تخت خوابی   ۶۴ تخصصی 
چشم پزشکی و توسط بخش خصوصی در حال احداث است، 
گفت: این بیمارستان با ۱۲ هزار متر زیربنا پیشرفت خوبی 
دارد اما این پروژه در ابتدا به دلیل برخی بروکراسی های زائد 
اداری که دستگاه های مختلف اجرایی در آن دخیل بوده اند، 
روند اجرایی مطلوبی نداشته است  که برای سرعت گرفتن 
این  تکمیل  برای  تسهیلات  ریال  میلیارد   ۲۸۰ آن  ساخت 

بیمارستان تخصیص پیدا می کند.

فوق  و  تخصصی  بیمارستان  از  بازدید  به  اشاره  با  همتی، 
ظرفیت  با  مرکز  این  گفت:  نیز،  رازی  جراحی  تخصصی 
بخش های  در  عمل  اتاق  و  سرپایی  و  بستری  تخت   ۵۰
بیماران  به  بینی« و »چشم«  »ارتوپدی«، »گوش و حلق و 

خدمات ارائه می کند.

مدیرکل بیمه سلامت استان هرمزگان 
خبر داد؛

آغاز نسخه نویسی و نظام
 ارجاع الکترونیک در سطح مراکز 

روستایی هرمزگان
آغاز  به  اشاره  با  هرمزگان  استان  سلامت  بیمه   مدیرکل 
نسخه نویسی، نسخه پیچی و ارجاع الکترونیک در سطح مراکز 
استان، گفت: از امروز اول خردادماه، بیمه شدگان روستایی 

نیاز به دفترچه نخواهد داشت.
کرد:  اظهار  ایلنا،  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  علیزاده  علی 
یکی دیگر از اقدامات مهم سازمان بیمه سلامت ایران در سال 
جاری، آغاز نسخه نویسی، نسخه پیچی و ارجاع الکترونیک 

در ارائه خدمات سطح یک است.
در  اصلی  مفاد  از  یکی  عنوان  به  موضوع  این  افزود:  وی 
بیمه  نیازی  خردادماه  اول  امروز  از  و  شده  قید  تفاهم نامه 
شدگان به دفترچه بیمه روستایی برای ویزیت نخواهند داشت.
و  دارویی  می توانند خدمات  شدگان  بیمه  داد:  ادامه  علیزاده 

پاراکلینیک را نیز به صورت الکترونیک دریافت کنند.
مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان تصریح کرد: برنامه ریزی های 
لازم برای نظام ارجاع الکترونیک به سطح دو و سه تخصصی 

نیز آغاز خواهد شد.
بخش های  آمادگی  به  نیاز  موضوع  این  کرد:  اضافه  وی 
بین وزارت  دولتی، در حوزه تخصصی و همکاری دوجانبه 

بهداشت و سازمان بیمه سلامت ایران را دارد.

پارسیان

فرمانده انتظامی استان هرمزگان:

زمین خوار پارسیان نقره داغ شد
از  هکتار   43 کشف  از  هرمزگان  استان  انتظامی  فرمانده 
اراضی ملی به ارزش تقریبی 200 میلیارد ریال و دستگیری 

یک متهم در این رابطه در شهرستان پارسیان خبر داد.
به گزارش ایلنا از بندرعباس، سردار غلامرضا جعفری اظهار 
با  پارسیان  شهرستان  اقتصادی  امنیت  پلیس  مأموران  کرد: 
انجام اقدامات اطلاعاتی از یک فقره پرونده زمین خواری در 
این شهرستان مطلع و پیگیری موضوع را در دستور کار قرار 

دادند.
وی افزود: در بررسی های میدانی به عمل آمده توسط مأموران 
پلیس امنیت اقتصادی پارسیان مشخص شد، فردی با اقدامات 
به  را  دولتی  اراضی  از  هکتار   43 مجوز  بدون  و  غیرقانونی 

تصرف خود در آورده است.
فرمانده انتظامی استان ادامه داد: مأموران پس از بازرسی های 
به عمل آمده و اطمینان از صحت موضوع، با هماهنگی مقام 

قضایی در یک عملیات پلیسی متهم را دستگیر کردند.
این مقام انتظامی استان ارزش تقریبی اراضی کشف شده را 
میلیارد ریال عنوان و  اقتصادی، 200  به نظر کارشناسان  بنا 
عمل  به  فنی  بازجویی  در  شده  دستگیر  متهم  کرد:  تصریح 
خود  جرم  به  موجود  دلایل  و  اسناد  با  شدن  مواجه  و  آمده 

معترف و به مراجع قضایی معرفی شد.

استان خوزستاناستان خوزستان
  

وزیر دادگستری:

مدرک گرایی و توسعه کمی رشته 
حقوق به تنهایی راه به جایی ندارد

 

وزیر دادگستری گفت: مدرک گرایی و توسعه کمی آموزش 
امروز  رسالت  و  برد  نخواهد  جایی  به  راه  تنهایی  به  حقوق 
دانشکده های حقوق را محقق نخواهد کرد و تناسبی با جایگاه 

تاریخی و پیشینه گذشته این نهاد کهن نخواهد داشت.
سید علیرضا آوایی در نشست با اعضای هیئت رئیسه دانشگاه 
شد،  برگزار  دانشگاه  این  محل  در  که  اهواز  چمران  شهید 
اظهار کرد: امیدوارم دانشکده ای که بنا است در این دانشگاه 
با عنوان دانشکده حقوق و علوم سیاسی فعالیت کند، در انجام 
رسالت خود موفق باشد و انسان های بزرگی از جهت علمی، 
انسانی، اخلاقی و معنوی به کشور تحویل دهد. استدعا می کنم 
همزمان با اهتمام به رشد علمی دانشجویانی که در اختیار شما 

هستند، یاری کنید که از نظر ابعاد معنوی و اخلاقی بتوانند 
به مدارج بالایی برسند؛ فقط در این صورت امکان دارد که 

کشور بتواند از آن ها بهره های لازم را ببرد.
افتتاح دانشکده حقوق و علوم  ایسنا، وی افزود:  به گزارش 
سیاسی، فرصت مناسبتی است تا به تاریخ دانشکده حقوق در 
کشور عزیزمان توجه کنیم و از گذشتگان و پیشکسوتان این 
مناسب  این فرصت  باشیم. در  نیکویی داشته  یادکرد  مسیر، 
است، بیندیشیم که چه کسانی آغازگر این مسیر بودند، از 
حقوق  دانش اندوزی  مسیر  کسانی  چه  و  کردند  آغاز  کجا 
را توسعه دادند، چه اهدافی را دنبال می کردند، فلسفه اصلی 
رو  پیش  موانعی  چه  بوده،  چه  حقوق  دانشکده  شکل گیری 
داشتند، چگونه بر این موانع فائق آمدند و اکنون دانشکده های 

حقوق با چه وظایف و اولویت هایی مواجه هستند؟
موسسان  زحمات  از  تقدیر  ضمن  دادگستری  وزیر 
دانشکده های حقوق در کشور بیان کرد: با وجود اختلافات 
برخی  با  است  ممکن  که  اعتقادی  اختلاف  حتی  و  نگرش 
باشم  داشته  کشورمان  در  حقوق  دانشکده های  موسسان  از 
نکنم،  یاد  نیکی  به  آنان  از تلاش های  اما دریغم می آید که 
پیرنیا،  افرادی همچون حسن  از  قدرشناسی  به رسم  بنابراین 
دکتر عاملی، دکتر صدیق، سید مصطفی عدل، تقوی، فاطمی، 
و  امامی  دکتر  شایگان،  دکتر  باقرزاده،  محمد  شیخ  دهخدا، 
دیگران یاد می کنم. همچنین برای اساتید بزرگواری همچون 
دکتر لنگرودی، دکتر صفایی، دکتر محقق و دیگر عزیزان 
کرده اند  حقوق  دانش  اعتلای  صرف  را  حیاتشان  ثمره  که 
و  یادکرد  دارم.  سلامتی  آرزوی  هستند،  حیات  قید  در  و 
بزرگداشت این ستارگان دانش و حقوق ایران وظیفه ما است.
شکل گیری  تاریخ  به  گذرا  نگاهی  اینکه  بیان  با  آوایی 
دانشکده حقوق به روشنی نشانگر این است که این دانشکده 
مولود قانون خواهی و قانون طلبی ایرانیان است، تصریح کرد: 
ایجاد شده اند، آنگونه  قانون  تعلیم  برای  دانشکده های حقوق 
که در سخنرانی مرحوم محمد علی فروغی در سال ۱۳۱۵ در 
دانشکده حقوق آمده است بنیان گذاران آموزش حقوق  هیچ 
تفاوتی میان حقوق و قانون قائل نبوده اند. ایشان در سخنرانی 
تصریح می کنند؛ حقوقی که می گوییم منظور قوانین کشور 
است و علم حقوق، علم به قوانین و دانشکده حقوق مدرسه ای 

است که در آنجا قوانین تدریس می شود.  
قالب  در  حقوق  دانشکده  اولیه  تأسیس  شد:  یادآور  وی 
دانشکده علوم سیاسی برای این بود که وزارت امور خارجه 
مأمورینی تربیت کند که به اندازه لزوم از قوانین اطلاع داشته 
باشند تا بهتر بتوانند در مقابل خارجیان، قوانین کشور خود 

را حفظ کنند.
کشور،  در  حقوق دانان  نقش  به  اشاره  با  دادگستری  وزیر 
تحولات  پدیداری  در  حقوق  علم  دانش آموختگان  افزود: 
اجتماعی ایران نقشی ممتاز و مثال زدنی داشتند به گونه ای 
که حتی پدیدار شدن جنبش مشروطه در زمان خود، معلول 
برای  حقوق  دانشکده  و  بوده  ایرانیان  خواهی  قانون  روحیه 
پاسخ به این نیاز شکل گرفته است. بر این اساس دانشکده 
حقوق امروز میراث دار پیشکسوتانی است که در تحولات 
اجتماعی ایران در ۱۲۰ سال اخیر نقش ممتاز داشتند. پاسداری 
از این میراث کهن مستلزم توجه به کنشگری اجتماعی است 

و این کنشگری از جنس علم، دانش و تخصص است.
داد:  ادامه  حقوق،  دانشکده های  اولویت  به  اشاره  با  آوایی 
کیفیت  محور  دو  بر  حقوق  دانشکده  امروز  اولویت های 
قرار دارد. در محور  آموزش و توسعه پژوهش های حقوقی 
آموزش انجام وظیفه دانشکده های حقوق مستلزم آن است که 
نصاب های مربوط به اعضای هیئت علمی، فضای آموزشی و 
امثال آن تأمین و تضمین شود و برنامه های درسی و آموزشی 
با تأکید اجرایی شود. همچنین فضای شاد در دانشگاه ها بر 
مدار خلاقیت، صمیمیت و همراه با معنویت باشد. ضرورت 
توان  تا  شود  پرهیز  مدرک گرایی  و  گرایی  جزوه  از  دارد 
یادگیری دانشجویان تقویت شود و این مهم جز با برنامه های 

دقیق آموزشی فراهم نمی شود.
از  برخی  گفت:  حقوق،  در  تحلیل  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
هم  مشکلی  و  دارند  خوبی  سواد  که  داریم  را  همکارانمان 
ندارند، معدل و مطالعات خوبی دارند اما قدرت تحلیل ضعیفی 
دارند؛ یعنی کاملًا تبدیل به ابزاری برای قانون شده اند، بدون 
اینکه از قانون به عنوان ابزاری برای اجرای عدالت استفاده 
این  ندارند.  را  ذهن  پویایی  و  واقع خلاقیت  در  آنها  کنند. 
افراد متدین و باسواد هستند اما مستند بر قوانین، ظلم و حقوق 
افراد را تضییع می کنند، در حالی که همه قانون در خدمت 

کشور است.
وزیر دادگستری با تأکید بر خودآموزی دانشجویان حقوق 
این  و  شود  تقویت  باید  دانشجویان  خودآموزی  داد:  ادامه 
مدرک گرایی  نمی شود.  فراهم  درسی  برنامه های  با  جز  مهم 
و توسعه کمی آموزش حقوق به تنهایی راه به جایی نخواهد 
نخواهد  محقق  را  حقوق  دانشکده های  امروز  رسالت  و  برد 
کرد و تناسبی با جایگاه تاریخی و پیشینه گذشته این نهاد 

کهن نخواهد داشت.
دانشکده های حقوق تنها با ارتقای شاخص های کیفی آموزش 
حقوقی کشور  آینده جمعیت  نسل های  تربیت  در  می توانند 
مؤثر باشند و حقوقدان هایی به دستگاه های اجرایی و دستگاه 
قضا تقدیم کنند، افرادی که قانون را می شناسند و جایگاه آن 
را می دانند؛ اما مسلم است که رسالت دانشکده حقوق منحصر 

به آموزش، تعلیم و تربیت نبوده و نخواهد بود.
افزود:  حقوق،  دانشکده های  وظایف  دیگر  به  اشاره  با  وی 
علاوه بر تعلیم حقوق، وظیفه تکمیل حقوق را نیز به عنوان 
رسالت دانشکده حقوق مطرح کرده اند. این دانشکده امروزه 
در عرصه اجتماعی کشور تابع نقش آفرینی در تأمین نیازهای 
قضایی کشور  و  اجرایی  دستگاه های  تخصصی،  و  پژوهشی 
است. زمانی دانشکده حقوق می تواند به نقش خود در حوزه 
سیاست های  در  گسترده  پژوهش هایی  که  کند  عمل  اجرا 
کلی نظام داشته باشد؛ زیرا این سیاست ها در راستای قانون 
اساسی بوده، به تصویب مقام معظم رهبری رسیده و در این 
نظام  بر سیاست های کلی  است  به طور مشخص لازم  زمینه 

به  است  رسیده  رهبری  تصویب  به  اخیراً  که  قانون گذاری 
صورت ویژه تمرکز شود.

حقوق  دانشکده  اینکه  بیان  با  آوایی  ایسنا،  گزارش  به 
گوناگونی  قوانین  و  باشد  مسلط  کلی  سیاست های  به  باید 
سیاست ها  این  با  را  می رسد  تصویب  به  مراجع  توسط  که 
بر  علاوه  شد:  یادآور  دهد،  نشان  را  آن  ایرادات  و  بسنجد 
دقیق  پژوهش های  با  بتوانند  باید  نیز  اجرایی  حوزه  در  آن 
مطالعات  که  زمانی  دهند.  نشان  را  قوانین  اجتماعی  تأثیر 
انجام  حقوق  دانشکده  توسط  قوانین  اجرای  اجتماعی  تأثیر 
نظام  کلی  سیاست های  با  قوانین  انطباق  میزان  و  می شود 
اجتماعی مشخص می شود. همچنین  نیازهای  قانون گذاری و 
بیان  به  اساسی  قانون  در  مقرر  معیارهای  از  انحراف  موارد 
یقیناً  و  می شود  مشخص  پژوهشی  شیوه های  و  علمی 
خواهند استقبال  پژوهش ها  این  نتایج  از  اجرایی   مراجع 

 کرد.
پژوهش تصریح کرد:  اهمیت  به  اشاره  با  دادگستری  وزیر 
در  حقوق  دانشکده های  پژوهشی  فعالیت های  است  لازم 
ارتباط با نقد و تحلیل آراء باشد. این یکی از خلأهایی است 
حقوقدانان  و  دانشکده ها  توسط  آراء  نقد  داریم.  اکنون  که 
یکی از مواردی است که می تواند کیفیت آراء را در کشور 
ارتقاء دهد. در این زمینه خوشبختانه در سند تحول قضایی، 
فضای مناسب برای نقد آراء توسط دانشگاه ها و حقوقدانان 
ظرفیت های  نیز  مختلف  قوانین  در  و  است  شده  پیش بینی 

زمینه ساز وجود دارد.  
وی ادامه داد: راهبردهای متعددی به منظور مقابله با چالش 
غیرمتقن بودن برخی از آراء و تصمیمات قضایی اتخاذ شده 
اشاره  موارد  این  به  می توان  راهبردها  این  جمله  از  است. 
صدور  به  رسیدگی  فرآیند  در  شفافیت  ایجاد  یک:  کرد؛ 
آراء قضایی. دو: استفاده از فناوری های هوشمند در فرآیند 
صدور آراء و تصمیمات قضایی. سه: بهره گیری از ظرفیت 
این  در  مختلف.  تصمیمات  و  آراء  صدور  در  متخصصان 
سند  حقوق،  دانشکده های  اساتید  که  می کنم  توصیه  زمینه 
تحول قضایی قوه قضاییه را ملاحظه کنند و توان پژوهشی 
خود را برای کمک به دستگاه قضا و ارتقاء سطح پژوهشی 
سؤالات  این  پژوهش  انگیزه  تحریک  منظور  به  کنند.  ارائه 
توسعه  با  ارتباط  در  موجود  ظرفیت  از  آیا  که  شود  مطرح 
در  مثال  عنوان  به  است؟  شده  استفاده  پژوهش های حقوقی 
توسط  قضایی  آراء  تحلیل  بر  پنجم  ساله  پنج  برنامه  قانون 
به گمانم  است.  تأکید شده  برخط  علمی و دسترسی  مراجع 
استقبال دانشکده ها در سطح مناسبی نبوده است و فرصت های 

لازم مورد بهره برداری مناسب قرار نگرفت.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل امور عشایر استان خبر داد؛

اختصاص بیش از ۹ میلیارد تومان 
برای خرید علوفه مورد نیاز عشایر 

کهگیلویه و بویراحمد

 
 

 
مدیرکل امور عشایر استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: ۹ 
نیاز  مورد  علوفه  خرید  برای  تومان  میلیون   ۷۰۰ و  میلیارد 

عشایر این استان اختصاص داده شد.
فضل الله آذرفر در گفت و گو با خبرنگار ایسنا افزود: این 
جهت  عشایر  دام  نهادهای  و  علوفه  خرید  برای  تسهیلات 

مقابله با خشکسالی است.
وی اظهار کرد: با پرداخت این تسهیلات از فروش دام عشایر 

استان جلوگیری می شود.
مدیرکل امور عشایر استان کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان 
کرد: این تسهیلات بر اساس تعداد دام هر خانواده عشایر در 

کهگیلویه و بویراحمد پرداخت می شود.
دریافت  برای  عشایری  خانواده های  اینکه  بیان  با  فرد  آذر 
این  کرد:  اضافه  کنند،  اقدام  سریعتر  چه  هر  تسهیلات  این 
تسهیلات کم بهره با دوره بازپرداخت پنج ساله و تا سقف 

۴۰۰ میلیون تومان به عشایر پرداخت می شود.
وی با اشاره به تولیدات عشایر کهگیلویه و بویراحمد، ادامه 
رأس  میلیون  یک  از  بیش  داشتن  با  استان  این  عشایر  داد: 
تولید  دام سبک و سنگین سالیانه ۸ هزار تن گوشت قرمز 

می کنند.
کرد:  عنوان  بویراحمد  و  کهگیلویه  عشایر  امور  مدیرکل 
همچنین وام های عشایر از تاریخ سررسید به مدت یک سال 

استمهال می شوند.
گفتنی است که عشایر استان کهگیلویه و بویراحمد سالیانه 
گبه،  انواع  مترمربع  هزار   ۱۰ شامل  صنایع دستی  درصد   ۳۵
 ۱۲ همچنین  می کنند،  تولید  را  فرش  و  گلیم  قالی،  جاجیم، 
قالب  در  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  جمعیت  از  درصد 
عشایر  نفر  هزار   ۷۰ معادل  جمعیتی  با  خانوار  هزار   ۱۱ 

هستند.

کارشناس مواد خوراکی و آشامیدنی و آرایشی معاونت غذا و داروی 
دانشگاه علوم پزشکی یاسوج گفت: سرانه مصرف سوسیس و کالباس 

در سفره ایرانیان رو به افزایش است.
به گزارش خبرگزاری مهر، فهیمه صفایی افزود: سوسیس و کالباس و 

غذاهای آماده نباید بیش از یک نوبت در ماه مصرف شود.
وی افزود: به دلیل جوان بودن جمعیت کشور و افزایش اشتغال زنان و 

همچنین سرعت و سهولت در تهیه این فرآورده ها مصرف آنها در سفره 
ایرانیان رو به افزایش است.صفایی بیان داشت: برای اینکه وضع ظاهری 
کالباس را مناسب کنند از نیترات استفاده می کنند تا آنها به رنگ های 
صورتی و قرمز در آیند. معمولًا فرآورده هایی که نیترات کمتری دارند 
مرغوب ترند چون نیتریت و نیترات بعد از مصرف تبدیل به نیتروژامین 

شده و سلامتی مصرف کنندگان را تهدید می کند.

یک کارشناس تغذیه هشدار داد؛
سرانه مصرف سوسیس و کالباس در سفره ایرانیان رو به افزایش است


